
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در خطبه های 
نماز جمعه بندرعباس افزود: این افزایش قیمت شن 
و ماســه که در آن هیچ مساله ارزی هم مطرح نیست 
، می تواند در مســکن و زندگی مردم تاثیر بگذارد و 

باید هر چه سریعتر با متخلفان برخورد شد.
امام جمعه بندرعباس ادامه داد: می گویند افکار 
عمومــی را توجیه کنید، چگونه مردم را برای کاری 

که منطقی پشت آن نیست توجیه کنیم.
حجت الاســلام عبادی زاده بــا تأکید بر اینکه 
برخی افزایش نرخ ها دارای توجیه است، اضافه کرد: 
مسوولان این مســأله را مدیریت کنند و از افزایش 

بی رویه ای که هیچ منطقی ندارد، جلوگیری کنند.

وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره 
به نزدیکی فصل زمســتان گفت: یکی از مشکل های 
بندرعباس در فصل زمســتان که سالیان سال است 
مردم با آن مواجه هستند، بوی تعفن خورها و انسداد 

مسیرهای روان آب هاست.
حجت الاســلام عبادی زاده گفت: متاســفانه 
خیابان هــای بندرعباس بــا کوچکترین بارندگی 
دچار مشــکل و آبگرفتگی می شوند که شهرداری و 
نهادهای مســوول باید نسبت به بازگشایی آب های 

سطحی اقدام کنند.
امام جمعــه بندرعباس در بخــش دیگری از 
صحبتهای خود با اشــاره به هفتــه حمل و اهمیت 

شــغل رانندگان ، ابراز داشــت: فعالان عرصه حمل 
و نقل همواره تلاش بســیاری در انجام مســوولیت 
خود دارند و البته با مشــکلاتی مواجه هســتند که 
مسوولان باید به درخواست ها و مشکلات رانندگان 

رسیدگی کنند.
نماینــده ولی فقیــه در هرمزگان هفته وحدت 
حوزه و دانشگاه را نیز مورد اشاره قرار دارد و گفت: 
این وحدت باید واقعی و در عرصه عمل باشد و این 
دو اجازه ندهند دشــمنان بیــن آنها اختلاف اندازی 
کنند و باید عوامل مخل وحدت حوزه و دانشگاه را 

شناخته و با آنها مبارزه کنیم.
حجت الاســلام عبادی زاده افــزود: حوزه و 
دانشــگاه ظرفیت ها و امتیازهای خود را به اشتراک 
بگذارند و شناخت شان را نسب به هم افزایش دهند، 
زیــرا اگر این دو نهاد مهــم و تاثیرگذار در کنار هم 

باشند مسیر جامعه درست می شود.
امام جمعه بندرعباس با اشاره به در پیش بودن 
ایــام فاطمیه و بیان ویژگی هــا و خصایل اخلاقی 
حضرت زهــرا )س(، گفت: خداونــد فضایلی به 
حضــرت فاطمه زهرا )س( داده که بی بدیل اســت 
و ایشان برکاتی داشت که امروز هم برای ما هست.

نماینده ولــی فقیه در هرمزگان یادآور شــد: 
حضرت فاطمه )س( به ما آموخت چگونه از ولایت 
دفاع کنیم و در برابر تبدیل و تغییر جایگاه امامت به 
جایگاه خلافت باید ایســتاد تا مسیر امامت به سمت 

خلافت ظاهری و سلطنت نرود.
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  اقتصاد کیش -   رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی هرمزگان 
گفت: حدود ۲ سال گذشته که اتاق را تحویل گرفتیم ۵۴۸ کارت بازرگانی در استان 

صادر شده بود که اکنون به یکهزار و ۵۶۸ عدد رسیده است.
 محمدرضا صفا افزود: بر اساس بخشنامه ابلاغی سال ۸ ،مراحل تشکیل پرونده 
برای صدور کارت بازرگانی از طریق سازمان صنعت، معدن وتجارت انجام می شود 

و تایید اهلیت )صلاحیت( افراد بر عهده اتاق بازرگانی است.
وی ادامه داد: به تازگی موضوع صدور یک هزارو ۵۰۰عدد کارت بازرگانی در 
استان توسط برخی افراد مطرح شده اما  چرا نمی گویند در کجا صادر شده و مدرک 

و استدلال آن چیست.
به گفته رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان ،اتاق بازرگانی 
هرمزگان سال ۹۸ )دوره مدیریت قبلی(  در جایگاه ۳۴ کشوری بود اما از شهریور ۹۸  

، به رتبه ۱۳ رسیده است.
صفا یادآور شــد: توانسته ایم برخی از شرکت های غرب هرمزگان را برای 
گرفتن کارت بازرگانی تشــویق کنیم و  امیدواریم در یک ســال و نیم آینده،  تمام 

برنامه ها وقول های اعلام شده  به سرانجام برسد.

افزایش قیمت مصالح ساختمانی در هرمزگان 
بدون توجیه است

  اقتصاد کیش - نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس گفت: افزایش ۳۰ تا ۴۰ درصدی مصالح ساختمانی منجمله  قیمت شن 
و ماسه در استان هیچ توجیهی ندارد و مسوولان باید از این افزایش های بی منطق قیمت ها جلوگیری کنند.

تعداد کارت های بازرگانی هرمزگان 
سه برابر شده است

 رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان هرمزگان :

مراسم سوگواری ایام فاطمیه 
در بندرعباس برگزار شد

  اقتصاد کیش -  مراســم سوگواری ایام شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( 
روز شنبه با حضور نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس، استاندار 

و اقشار مختلف مردم در مسجد جامع این شهر برگزار شد.
 این مراســم پس ازاقامه نماز جماعت ظهر و عصر، وعاظ و مداحان به تبیین 
سیره زندگی بانوی بزرگ اسلام و ذکر مصائب اهل بیت و مرثیه خوانی پرداختند و 

از تندیس سردار شهید حاج قاسم سلیمانی رونمایی شد.

  اقتصاد کیش -  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: راه اندازی 
مرکز المپیادهای استان که برای اولین بار اجرایی شده است 

ایرج بیت اللهی با اشاره به کلیات این طرح، اظهار کرد: در راستای برنامه 
جامع کیفیت بخشی آموزش استان به گونه ای برنامه ریزی شده است که آموزش 
ها از دوره ابتدایی و سطح پایه تا دوره متوسطه و پایه دوازدهم با رویکردی همه 

جانبه در دو بخش دانش آموزان و معلمان اجرایی و دنبال شود.
وی ادامه داد: در بخش ویژه آزمون سراســری با انتخاب ۲۰۰ دانش آموز 
مستعد و نخبه استان در سه رشته؛ تجربی، ادبیات و ریاضی پایه دوازدهم، برنامه 
آموزش آنان توسط مدرسان کشوری که عمدتا مولفان کتب آموزشی و کمک 

آموزشی هستند اجرایی می شود.
مدیــرکل آموزش و پرورش هرمزگان با اشــاره بــه جزییات این طرح و 
فراینــد انتخاب دانش آموزان منتخب افزود: حدود پنج هزار دانش آموز از بین 
۱۲ هزار و ۵۰۰ دانش آموز پایه دوازدهم در یک آزمون تشخیصی در این طرح 
مشارکت داده خواهند شد که در نهایت ۲۰۰ نفر از دانش آموزانی نخبه و برتر 
استان انتخاب و توسط مدرسان مجرب کشوری آموزش های تخصصی لازم 

را فرا خواهند گرفت.
بیــت اللهی با بیان اینکه این برنامه منحصر به دانش آموزان پایه دوازدهم 
نیســت و یک برنامه فراگیر از پایه اســت، گفت: علاوه بر تمرکز لازم و بسیج 
امکانــات و ظرفیت ها ویژه دانش آموزان پایه دوازدهم، برنامه دیگر آموزش و 
پرورش اســتان توجه به تقویت بنیه علمی آموزشی دانش آموزان پایه یازدهم 
است و دانش آموزان مستعد دارای معدل ۱۸ در پایه دهم در این طرح هدفگذاری 
شــده اند که تحت نظر مدرسان خبره و کارشناسان مجرب آموزش های لازم 

را کسب کنند.
وی با بیان اینکه این برنامه ها به دو صورت مجازی و حضوری برابر تقویم 
زمانبندی با دقت و نظم لازم دنبال می شوند، تاکید کرد: با توجه به ظرفیت استان 
و وجود دانش آموزان مستعد که استعداد برتر خود را در دو سال اخیر در میادین 
علمی از جمله المپیادهای علمی و نانو نشان دادند و ۴ مدال؛ طلا، نقره و برنز را 
برای استان به ارمغان آوردند، هدفگذاری برنامه های آموزشی و کیفیت بخشی 
به آزمون سراســری با جدیت دنبال خواهد شد که قطعا در سایه حمایت های 
ویژه و تلاش و کوشــش دانش آموزان عزیز، نتایج درخشانی را برای استان به 

همراه خواهد داشت.
این مقام مسئول همچنین با اشاره به راه اندازی مرکز المپیادهای استان که 
برای اولین بار اجرایی شده است، بیان کرد: در این مرکز ۱۵۰ نفر از دانش آموزان 
نخبه و مستعد استان جهت شرکت در المپیادهای علمی و نانو شناسایی و با بهره 
گیری از اساتید مجرب آموزش آنان را در دست اجرا داریم که این مهم می تواند 

به کسب نتایج عالی برای استان دراین دو المپیاد مهم منجر شود.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در ادامه به برنامه توانمند ســازی 
دبیران و معلمان اســتان اشــاره کرد و گفت: با هدف آموزش، دانش افزایی و 
کسب مهارت های تخصصی و همچنین ارتقای شایستگی حرفه ای معلمان 
استان، با استفاده از مدرسین مطرح کشوری، آموزش های لازم در این بخش 
نیز اجرایی شده است که این ظرفیت می تواند در دو بخش المپیادها و آزمون 

های سراسری مکمل برنامه آموزش دانش آموزان باشد.

مرکز المپیادهای هرمزگان راه اندازی 
می شود

دانشگاه های نسل پنجم در منطقه 
مکران تاسیس می شود

  اقتصاد کیش -   معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان با بیان 
اینکه رویکرد وزارت علوم استقرار دانشگاه های نسل پنجم در منطقه مکران است، 
گفت: وزارت علوم و شــورای گســترش آموزش عالی مبتنی بر نیازهایی که در 

صنعت وجود دارد، مجوزها را صادر می کنند.
 دکتر رضا مدرس با اشاره به نشستی که به منظور بررسی گام های عملیاتی 
اجرای سند آمایش سرزمینی با محوریت منطقه مکران که با حضور معاون آموزشی 
وزارت علوم و نماینده ســازمان برنامه و بودجه در ساختمان معاونت نظارت و 
بازرسی کل کشور برگزار شد، افزود: در این نشست موضوع استقرار دانشگاه های 
نسل پنجم که نیازمحور  هستند و این نیازها از صنعت منشعب می شود، به عنوان 

رویکرد وزارت علوم تبیین شد.
وی بیان داشت: بر این مبنا وزارت علوم تمام مجوزها را در قالب این ساختار 
ارائه خواهد کرد و شورای گسترش آموزش عالی مبتنی بر نیازهایی که در منطقه 

ایجاد می شود، مجوز را صادر می کند.
معاون استاندار هرمزگان اظهارداشت: در این نشست تاثیر منطقه مکران و 
نقش محوری استان در برقراری اتصال و پیوند کریدور بین الملی شرق به غرب و 
کریدور شمال به جنوب به عنوان محرک توسعه تشریح شد و ضمن تاکید بر اهمیت 
سه شهرستان جاسک، سیریک و میناب به عنوان بخش مهمی از سواحل مکران 
که محور پیونددهنده کریدور شرق به غرب است، ضرورت توسعه امکانات برای 

بهره مندی از ظرفیت های این منطقه تبیین شد.
دکتر مدرس ادامه داد: مبنای این توسعه در حوزه حمل و نقل ریلی و جاده ای 

در کوتاه مدت و تا فراهم شدن زیرساخت ها، باید با محوریت بندرعباس باشد.
وی ترانزیت را یکی از موضوع های مهم مورد تاکید استان هرمزگان در این 
نشست عنوان کرد و گفت: برای تحقق آن باید یک برنامه عملیاتی ویژه با حضور 
وزارت خانه های راه وشهرسازی، سازمان برنامه و بودجه، ستاد کل نیروهای مسلح  

و وزارت دفاع تدوین شود.
مدرس بیان کرد: همچنین مقرر شــد، نشست های این کارگروه به صورت 
ماهانه با حضور همه اعضا برگزار و نتیجه اقدام ها و برنامه های پیش بینی شده در 

قالب گزارشی به سران سه قوه ارسال شود.

امام جمعه بندرعباس:

آموزش و تربیت نیروی انسانی اولویت مهم 
مجموعه دولت در هرمزگان است

استاندارهرمزگان :

  اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: اشتغال 
و رفاه جامعه در گروی آموزش مناسب نیروی انسانی 
اســت و در این راستا آموزش و تربیت نیروی انسانی 
اولویت مهم مجموعه دولت در هرمزگان محســوب 

می شود.
مهدی دوســتی در دیدار با جمعــی از اعضای 
جمعیت فرهنگیان جوان هرمزگان، از تخصیص اعتبار 
لازم جهــت حمایت از برنامه های اصلی آموزشــی 
کنکور در هرمزگان خبر داد و افزود: تمامی امکانات و 

ظرفیت ها برای کمک به اجرای این برنامه به کار گرفته 
می شود تا شاهد موفقیت بیشتر دانش آموزان استان در 

ورود به دانشگاه های معتبر کشور باشیم.
وی تصریح کرد: توســعه آمــوزش های فنی و 
حرفه ای در مــدارس با هدف ترویج مهارت آموزی، 
از دیگر برنامه ها در بخش آموزش و پرورش هرمزگان 
خواهد بود و در خصوص توسعه آموزش های فنی و 

حرفه ای با صنایع استان مذاکره شده است.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه فرآیندها و جلسات 

باید به نتیجه بیانجامد، بر رسیدگی جدی به مسائل و 
پیگیری رفع مشکلات مجموعه معلمان و فرهنگیان 
استان هرمزگان تاکید کرد و گفت: جایگاه و شأن معلمان 

باید حفظ شود و همه باید در این راستا تلاش کنیم.
در این نشســت، جمعــی از اعضای جمعیت 
فرهنگیان جوان استان هرمزگان، نظرات خود در زمینه 

مسائل مرتبط با آموزش و پرورش را مطرح کردند.
اصلاح و ســاماندهی جذب نیروی انسانی در 
آموزش و پرورش، رفع مشکل دانش آموزان بازمانده 
از تحصیل، استفاده از مدیران جوان در مدیریت مدارس، 
رفع مشــکلات دانشگاه فرهنگیان، احداث هنرستان 
بهیاری در استان، راه اندازی رشته های متنوع و متناسب 
با نیازهای آینده شــغلی اســتان، راه اندازی هنرستان 
های حمل و نقل ریلی، دریایی و صنعت متناســب با 
ظرفیت های استان برای به کارگیری آنان در بنگاه های 
مرتبط و چشم انداز صنعتی استان، رفع مشکل تعاونی 
مصرف فرهنگیان، رفع مشکلات درمانگاه فرهنگیان، 
عدالت در واگذاری منازل ســازمانی و حقوق مزایای 
فرهنگیان، تربیت نیروی انســانی، عدالت آموزشی، 
هدایت تحصیلی مناسب، تدبیر برای پویایی و چابکی 
مجموعه از جمله مــواردی بود که جمعی از اعضای 
جمعیت فرهنگیان جوان استان هرمزگان در این نشست 

عنوان کردند.

تزریق واکسن کرونا درهرمزگان از 
مرز ۲میلیون ۶۴۴هزار دُز گذشت

  اقتصاد کیش -    سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت:تزریق 
واکسن کرونا ازابتدا تاکنون به ۲ میلیون و۶۴۴هزارو ۳۱۶ دُز در این استان رسیده 

که هشت هزارو ۳۷۳نفراخیر مراجعه کرده اند.
دکتر فاطمه نوروزیان با اعلام این خبر به رســانه ها افزود: ازاین میزان یک 
میلیون و ۳۳۶هزارو ۷۷۶ نفر نوبت اول ، یک میلیون و۱۸۳هزارو ۸۳۱ نفر نوبت 
دوم و ۹۳هزارو ۷۰۹نفر هم نوبت سوم واکسن کرونا تا به امروز دریافت کرده اند.
وی ادامه داد: هم اکنون ۵۶۱نفر مبتلا به کرونا در استان وجود  دارد، ۳۱نفر 
بســتری شده و در مجموع ۴۷۲نفر در قرنطینه، ۸۹نفر بستری ،۱۷نفر درآی سی 

یو ، ۵نفر بدحال داریم . 

انتظارات از شهرداری بندرعباس نباید فراتر از 
مأموریت و توان شهرداری باشد

شهردار بندرعباس:

  اقتصاد کیش -  شهردار بندرعباس در دیدار 
با اعضای هیات رئیسه جهاد دانشگاهی هرمزگان و 
خبرنگاران خبرگزاری ایســنا، اظهار کرد: رسانه ها 
می تواننــد در ارتقا فرهنگ شــهروندی و اطلاع 
رسانی به مجموعه شهرداری کمک کنند و تقویت 
این فرهنگ، باعث مشــارکت بیشــتر شهروندان 
در آبادانی و پیشــرفت شهر می شــود.وی افزود: 
شــهرداری از همکاری و کمک رسانه ها استقبال 
می کند، زیرا می توان بســیاری از مشــکلات را با 

کمک رسانه ها رفع کنیم.
نوبانی بیان کرد: شــهرداری بندرعباس نیاز 
به اســتفاده از خرد جمعی و ظرفیت نخبگان دارد 
و امروز متأســفانه هم دانشگاهیان در شهرداری 

نقش ندارند و هم رسانه ها، متأسفانه از ظرفیت ها 
به درستی استفاده نشده است.شهردار بندرعباس 
عنوان کرد: از رســانه ها می خواهم از آنجایی که 
هدفی جز خدمــت کردن ندارم ما را کمک کنند، 
چرا که به جرأت می توانم بگویم رسانه ها بازوی 
راســت بنده هســتند و از آنها می خواهیم که ما را 

یاری کنند.
وی ادامه داد: تمام عزیزان رســانه نور چشم 
من هســتند و بنده تیم خاصی ندارم و دید من این 
نیســت که رســانه ها را با خط کشی به خوب و بد 
تقســیم کنم.شهردار بندرعباس عنوان کرد: تکریم 
ارباب رجوع و احترام به مردم از دیگر اولویت های 
شهرداری است و موظفیم به نحو احسن کار مردم 
را در چارچوب قانون انجــام دهیم.وی ادامه داد: 
بحث شــفاف سازی و فعال ســازی هم از دیگر 
برنامه های شــهرداری است که در همان هفته اول 
ســامانه ستاد را راه اندازی کردیم و اطلاعات تمام 
پیمانکاران را در آن ثبت کردیم.شهردار بندرعباس 
تصریح کرد: تمام تلاشمان را برای احداث و اتمام 
پروژه های نیمه تمام گذاشته ایم و خود را برای ایام 

عید آماده می کنیم.
وی تاکیــد کرد: ما امــروز راه برون رفت از 
مشــکلات مالی را جذب سرمایه گذار می دانیم و 
فراخوان ســرمایه گذاران را نیز برای این امر آماده 
کرده ایم و پکیج هایی نیز مهیا شــده و لازم است با 
تأمین امنیت سرمایه گذاری از ظرفیت های موجود 
اســتفاده کنیم و استاندار هرمزگان نیز قول مساعد 

داده است که کنارمان باشد.نوبانی بیان کرد: امروز 
همه کارها را در حوزه های مختلف از شــهرداری 
طلب می کننــد در حالی که در هر حوزه ای متولی 
وجود دارد و ما در همه برنامه ها مشارکت داریم اما 
مردم احساس می کنند ما هیچ کاری نمی کنیم لازم 
اســت در این حوزه هم اطلاع رسانی های صحیح 
انجام شــود.وی با اشاره به اینکه نباید انتظارات از 
شــهرداری بندرعباس فراتر از مأموریت و توانش 
باشــد، اظهار کرد: آماده ایم تا با استفاده از ظرفیت 
های جهاد دانشــگاهی و نکاه علمی و اســتفاده از 
اســاتید و کارشناســان خبره برنامه ریزی مناسبی 

برای توسعه متوازن شهر بندرعباس انجام دهیم.
رئیس جهاد دانشــگاهی اســتان  نیز در این 
نشست  گفت: جهاد دانشگاهی هرمزگان آمادگی 
دارد تا از هرگونه فعالیت دانش بنیان و کارشناسی 
محور در دســتگاه های اجرایی اســتان با توجه به 
پشــتوانه حوزه های مختلف علمی و پژوهشــی 
ســطوح خــرد و کلان خود حمایت موثر داشــته 
باشــد.محمد دل پسند در دیدار هیات رییسه جهاد 
دانشگاهی استان هرمزگان با شهردار بندرعباس، با 
ابراز خوشــنودی از هرگونه تغییر کارشناسی شده 
در ساختار اجرایی و مدیریتی دستگاههای اجرایی 
از جمله شهرداری، بیان کرد: تغییرات مدیریتی می 
تواند موجــب تزریق انرژی، و ایده های جدید به 
بدنه اجرایی دســتگاهها، در فرایند توسعه و ارتقاء 
خدمات  گردد تا شــهروندان تغییرات و ایده های 

خلاقانه در فضای شهری را شاهد باشند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان:

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

۶ هزار کیلومتر از شبکه آبرسانی 
هرمزگان نیازمند بازسازی است

  اقتصاد کیش -   مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان فرسوده بودن 
شبکه های آبرسانی و عدم امکان اجرای اصولی شبکه در بافت های فرسوده را 

از مشکلات آب و فاضلاب به ویژه در شهر بندرعباس عنوان کرد.
امین قصمی با بیان اینکه حدود ۳۵ درصد از شبکه های آبرسانی هرمزگان 
فرســوده و نیازمند اصلاح و بازسازی اســت، افزود: با توجه به فرسوده بودن 
شــبکه های آبرسانی شاهد شکستگی لوله ها هســتیم که بازسازی آنها نیازمند 

زمان و هزینه بالایی است.
وی با اشاره به اینکه عمده شبکه های فرسوده مربوط به مناطق روستایی 
است، خاطرنشــان کرد، آبفای هرمزگان از زمان یکپارچه سازی شرکت های 
آب و فاضلاب شــهری و روســتایی بخشــی از توان خــود را در اصلاح و 
بازســازی خطوط انتقال و بازسازی شبکه های آبرسانی قرار داد که همین امر 
باعــث جلوگیری از هدر رفت آب و بهبــود وضعیت آب در مناطق مختلف 

هرمزگان شد.
مدیرعامــل آبفای هرمزگان ادامه داد، در حــال حاضر چهار هزار و ۲۰۰ 
کیلومتر از شــبکه های توزیع روســتایی و یکهزار و ۶۰۰ کیلومتر از شبکه های 
شهری نیازمند بازسازی است که اجرای آن نیازمند ۲۲ هزارمیلیارد ریال اعتبار 

است.
وی در عین حال به فعالیت شبانه روزی اکیپ اتفاقات آب و فاضلاب برای 
رفع شکســتگی ها اشاره کرد و گفت: ۷۷ اکیپ به صورت شبانه روزی مشغول 
خدمات رسانی هستند که بعضاً به دلیل فرسوده بودن شبکه ها و یا حفاری زمان 

اصلاح شبکه را طولانی می کند.
به گفته قصمی، طی یکسال اخیر بیشترین حجم شکستگی ناشی از حفاری 
پیمانکاران شرکت گاز بوده که بر اساس برآوردهای صورت گرفته ۶۶ میلیارد 

ریال خسارت به شبکه آبرسانی وارد شده است.
وی به تأثیر وصول مطالبات آب در خدمات رســانی مطلوب اشــاره کرد 
و گفت: آب بهای پرداختی مشــترکین در تأمین هزینه برای ســرعت بخشی به 

بازسازی و توسعه شبکه آبرسانی تأثیرات زیادی خواهد داشت.


